
Generalforsamlig i Fanø Ridecenter og Fanø Fanø Rideklub 26.02. 2024  

 

1. Formanden Mette Bukholt byder velkommen. 

2. Bestyrelsen foreslår Karin Larsen som dirrigent. Vedtaget. 

3. Bestyrelsen foreslår Mette Berg-Jensen som referant. Vedtaget. 

4. Formand for Fanø Ridecenter Pia Larsen fremlægger beretning:  

Efter aftale med Fanø Rideklubs bestyrelse har vi ansøgt om midler til renovering af den udendørs 

ridebane, samt indretning af den indendørs ridebane i marts 2023. 

Etablering af vandsystem til specielt den udendørs ridebane, men kan også anvendes til den 

indendørs, april 2023. 

Søgt om sponsorater til en ny indendørs ridebane (ny bund i hallen, referant.) til kr. 500.000. Der er 

søgt om LAG midler kr. 250.000, kr. 100.000. ved Norlys og kr. 150.000 ved Middelfart Sparekasses 

font. Vi forventer tilbagemeldinger i løbet af de næste måneder. 

Nyt sponsorat i ridehallen fra Middelfart Sparekasse, skilt sat op over den store port. 

Rensning og reparation af tagrender omkring ridehallen. 

Rengøring af ridehallen indendørs. 

Nyt lys udenfor, penge fra Claus Sørensen fond. Kr. 15.000 

Tak til Mads Holm og Rikke Rosenberg for harvning og  reperationer. 

 

Spørgsmål: Charlott Jacobsen: Hvilken type bund tænker I at bestille? 

Svar: Rikke Rosenberg og Mads Holm: Samme som nu, dog med mindre stykker tekstil og 

ridebanesand. Samme som på EOR og i de fleste andre ridehaller. Noget af den gamle bund 

genbruges på den lille gamle ridebane, resten køres på deponi i Esbjerg. 

           5 Mads gennemgik regnskabet, som blev godkendt uden spørgsmål. 

 

           6 Pia Larsen er på valg og modtager ikke genvalg. 

Katy Daegling træder ind i bestyrelsen .  

Revisor Ove Pedersen modtager genvalg. 

           7 Ingen forslag modtaget. 

           8 Ingen bemærkninger under eventuelt. 

 

 

 

           9 Mette Bukholts formandsberetning 

               Godkendt 

         10 Ulla Jensen fremlagde regnskab. Et par spørgsmål var tilsendt kasseren og forklaret. 

               Kommunalt tilskud betales fremover bagud, derfor ’mangler’ beløbet, med det kommer. 

               Det nye staldinventar kostede, men nødvendigt og pænt. 



               Lønninger er fra da John Salmon var ansat.  

               Regnskab og budget godkendt. 

          11 Kontingent fastsættelse. Prisen ændres ikke. 

          12 Behandling af indkomne forslag. 

                Ingen forslag fra medlemmerne, men bestyrelsen foreslår en jubilæumsfest. 

                Åbent hus i klubben: Dato 24.08 om dagen. 

                Fest: 31.08. om aftenen evt. i Rindby Forsamlingshus med band og spisning.  

                Afventer svar om huset er ledigt. 

                Tovholder Åbent hus: Pia Nielsen. Hjælper: Emma Koch 

                Tovholder Fest: Rikke Rosenberg. Hjælpere: Katy Daegling, Mette Bukholt, Lily Koch, Lone Tøt 

                Kontakt gerne tovholderen, hvis du vil være med til at arrangere Åbent hus eller Fest. Gode idéer   

                er velkomne. Fest med påhæng, invitere ’gamle’ medlemmer, fotos fra gamle dage osv. 

          13 Valg af bestyrelsesmedlemmer. Elisabeth Bay, Julie Koch og Sarah Lægs er på valg og modtager 

                Ikke genvalg. Tak for jeres store indsats. 

                Der måtte kampvalg mellem Vibse (Vibeke Olsen), Pia Larsen, Karin Larsen og Katy Daegling. 

                De 3 førstnævnte kom ind. 

                Som suppleanter blev Mette Haldan og Kaja Feddersen.  

          14 Revisorerne Niels Brinch og Kjeld Larsen modtager genvalg. Pt haves ikke en suppleant. 

          15 Eventuelt: Alt kan diskuteres, men intet vedtages 

                Lily og Emma Koch vil gerne have hjælp til at modvirke mudderet foran elevhestenes rundbue. Og 

                udmugningen hos elevhestene er blevet grundigere og bedre. Tak for det. 

                Elisabeth: Brug gerne af det sand, der ligger på den nye strigleplads.  

 

               Rikke Rosenberg foreslår møde mellem de 2 bestyrelser, så der kan arbejdes bedre sammen. 

 

Karin Larsen takkede for god ro og orden. 

TAK til de afgående bestyrelsesmedlemmer for jeres store arbejde. Vi ses alle i rideklubben.  

Den nye bestyrelse satte sig til bordet, mens de andre fremmødte takkede for kage og kaffe og fortrak. 

 

 


